

ကန့်သတ်

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၇)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပဉ္စမနေ့ (၂၀.၁၂.၂၀၁၉)ရက်နေ့တွင် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ကော်မတီမှ လွှတ်တော်သို့ အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြားရှင်းလင်းခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ်(၈)ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာကို ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ ပေးပို့လာပါတယ်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အစီရင်ခံစာကို ဖတ်ကြားရှင်းလင်းပေးဖို့အတွက် ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ဦးသန်းထိုက်၊ ဥက္ကဋ္ဌ၊ တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီ။ လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဧည့်သည်တော် များအားလုံး မင်္ဂလာပါလို့ နှုတ်ခွန်း ဆက်သအပ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ တောင်သူ လယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီ၊ ဥက္ကဋ္ဌ ကလောမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးသန်းထိုက် ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော့် အနေဖြင့် ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူ လယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီရဲ့ ဆောင်ရွက်ချက်၊ လေ့လာတွေ့ရှိချက်၊ သုံးသပ်အကြံပြုချက် များပါဝင်သော အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်သို့ ဖတ်ကြား တင်သွင်းသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ် ရေးရာကော်မတီ အစီရင်ခံစာ

နိဒါန်း

ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ တောင်သူလယ်သမားများ၏ အခွင့်အရေးများကို ကာကွယ် စောင့်ရှောက်ပေးရန်၊ လယ်ယာထွက်ကုန်သီးနှံများ အရည်အသွေးကောင်းမွန်မြင့်မားရေး အတွက် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်နှင့် နည်းပညာရရှိရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေးစရိတ်ချေးငွေများ လုံလောက်စွာ ရရှိရေး၊ အလုပ်သမားများ၏ အခွင့်အရေးနှင့် အကျိုးစီးပွားများကို ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ လူငယ်များ ရရှိခံစားနိုင်မည့် အခွင့်အရေးများကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြည့်အဝခံစားနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သလို ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ရန် ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခဲ့ပါတယ်။

ကော်မတီဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခြင်း

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ် ရေးရာကော်မတီကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ (၂၆)ရက်နေ့တွင် ကျင်းပတဲ့ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး (တတိယနေ့)၌ လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက် ဖြင့် ကော်မတီဝင်(၇)ဦးကို ကော်မတီ၏ သက်တမ်း၊ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့် ရပိုင်ခွင့်များ သတ်မှတ်လျက် ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး တပ်မတော်သား ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အစားထိုးပြောင်းလဲမှု(၂)ကြိမ် ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်း၍ (၁၂)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေးတွင် ကော်မတီ(၇)ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန် ပေးအပ်ခဲ့ ပါတယ်။

ကော်မတီအစည်းအဝေးကျင်းပမှုအခြေအနေ

တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီအနေဖြင့် ကော်မတီသို့ ပေးပို့တိုင်ကြားလာသည့် အမှုတွဲများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေ ၆၅ အရ ကော်မတီအစည်းအဝေးများကို ၂၀၁၆ခုနှစ်တွင် (၆)ကြိမ်၊ ၂၀၁၇ခုနှစ်တွင် (၃)ကြိမ်၊ ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် (၉)ကြိမ်၊ ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် (၁)ကြိမ်၊ စုစုပေါင်း (၁၉)ကြိမ် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါတယ်။

ကွင်းဆင်းစိစစ်ဆောင်ရွက်ခြင်း

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီအနေဖြင့် ကော်မတီ၏ (၃)နှစ်ကျော်ကာလအတွင်း ကွင်းဆင်း စိစစ်ခြင်း (၂)ကြိမ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး စိစစ်ဆောင်ရွက်သည့် အမှုတွဲ(၁၁)ခုနှင့်ပတ်သက်၍ တွေ့ရှိချက်၊ သုံးသပ်အကြံပြုချက်တို့ကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌထံသို့ အစီရင်ခံစာတင်ပြ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ကော်မတီမှကွင်းဆင်းစိစစ်သည့် အမှုတွဲ(၁၁)ခုအား ပြည်နယ် လွှတ်တော်မှတစ်ဆင့် လိုအပ်သလိုဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သို့ ဆက်လက် ပေးပို့ခြင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အစိုးရအဖွဲ့မှ အမှုတွဲ(၈)ခုအပေါ် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု အခြေအနေများအား ပြန်လည်ပေးပို့ခဲ့သဖြင့် သက်ဆိုင်ရာပြည်သူလူထုအား ရှင်းလင်းခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။

ထို့အပြင် ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တိုင်ကြားစာများစိစစ်ရေး ကော်မတီ၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးကော်မတီ၊ သယံဇာတနှင့် သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်း ကာကွယ်ရေးနှင့် လျှပ်စစ်ရေးရာကော်မတီတို့ဖြင့်(၅)ကြိမ်၊ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ အရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီနဲ့(၁)ကြိမ်၊ ပူးပေါင်းကွင်းဆင်းခြင်းအနေဖြင့် (၆)ကြိမ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။

ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေ ၆၄ အရ၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် နည်းဥပဒေ ၆၂ အရ ဖွဲ့စည်းထားသော လွှတ်တော်ကော်မတီနှင့်အဖွဲ့များသည် ရှမ်းပြည်နယ် အဆင့်အဖွဲ့အစည်းတို့နှင့် တိုက်ရိုက်ဆွေးနွေးပြီး ပြောကြားနိုင်သည့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များအား လည်းကောင်း၊ လုပ်ငန်းနှင့် ဆက်စပ်သော အကြောင်းအရာများကို သိရှိနားလည်နိုင်သည်ဟု ယူဆရသူများအားလည်းကောင်း ဖိတ်ကြားမေးမြန်းဆွေးနွေးခြင်း၊ ကြားနာခြင်း၊ လိုအပ်သည့် အထောက်အထားများ တင်ပြစေခြင်း ပြုနိုင်သည်ဟု ပါရှိပါတယ်။

ကော်မတီနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၏ ခွင့်ပြုချက်၊ လွှတ်တော်ရုံးဝန်ထမ်းများရဲ့ ပံ့ပိုးကူညီမှုဖြင့် (၉.၁၁.၂၀၁၈) ရက်နေ့မှ (၁၃.၁၁.၂၀၁၈) ရက်နေ့ထိ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံး၊ ကျားခေါင်းခန်းမတွင် ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပါ တယ်။ အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၆၆ နှင့်အညီ ပြုစုတင်ပြခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။

လေ့လာတွေ့ရှိချက်

ကော်မတီအနေဖြင့် လေ့လာတွေ့ရှိချက်များကို တင်ပြရမည်ဆိုလျှင် ရှမ်းပြည်နယ် လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများသိမ်းဆည်းခြင်းခံရမှုများ ပြန်လည်စိစစ်ရေးကော်မတီ အနေဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြေယာကိစ္စတင်ပြတိုင်ကြားမှုအပေါ် လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများ သိမ်းဆည်းခြင်းခံရမှုများ ပြန်လည်စိစစ်ရေးကော်မတီအဆင့်ဆင့်က ဗဟိုကော်မတီ၏ မူဝါဒနှင့် လုပ်ငန်းစဉ် (၅၂)ချက်၊ ညွှန်ကြားချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့် အညီ စိစစ်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ရာ တွင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများမှ ပြန်လည် စွန့်လွှတ်သည့်မြေယာများကို သက်ဆိုင်သူများထံသို့ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းတို့ကို ခရိုင်/ မြို့နယ်လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများသိမ်းဆည်းခံရမှုများ ပြန်လည်စိစစ်ရေး ကော်မတီအနေဖြင့် စိစစ်ဆောင်ရွက်ရာ တွင် သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်

ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်မှု အားနည်းသော ကြောင့် အချို့ခရိုင်များတွင် စိစစ်တွေ့ရှိချက်ကိုသာ ဖော်ပြချက်ပါရှိပြီး သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ ပြည့်စုံစွာတင်ပြနိုင်မှုမရှိသည်ကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများမှ ပြန်လည်စွန့်လွှတ်သည့် မြေယာများကို သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ၏ အောက်ခြေမှပါဝင်ပတ်သက်နေမှုများကြောင့် သက်ဆိုင်သူများသို့ လက်ဝယ်ပြန်လည်ပြောင်းပေးနိုင်ရေးတွင် ကြန့်ကြာမှုများရှိနေသည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရပါတယ်။ ပြန်လည်စွန့်လွှတ်မြေများကို မူလတောင်သူများမှ ပြန်လည်လျှောက်ထားမှုနည်းပါးသလို မြေယာအကျိုးဆောင်အဖွဲ့အစည်းအချို့မှလည်း ရိုးသားသည့်တောင်သူများအပေါ်ကိုယ်ကျိုးရှာနေသည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရပါတယ်။

သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် မြေသိမ်းယူစဉ်က လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းမရှိသလို လက်ဝယ်ရရှိထားမှုများမရှိ၍ ယခုအချိန်မှ ဌာနလက်ဝယ် ရောက်ရှိရေး ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် မူလစီမံကိန်း အကောင်အထည်မဖော်တဲ့ မြေပေါ်တွင် မူလဓားမဦးချ လက်ရှိလက်ငုပ်တောင်သူများ စိုက်ပျိုးနေမှုများကြောင့် မလိုလားအပ်သော ပြဿနာများ၊ တရားစွဲအရေးယူမှုခံရမှုများလည်း ကြုံတွေ့နေရပါတယ်။ ပြန်လည်စွန့်လွှတ်မြေများကို ပုံစံ(၁)ဖြင့် မူလတောင်သူများ လျှောက်ထားရာတွင် အဆိုပါစွန့်လွှတ်မြေများပေါ်တွင် အခြားသူ များမှ လက်ဝယ်ရယူထားမှုများရှိခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနမှ ပြန်လည်စွန့်လွှတ်မြေယာပေါ်တွင် ကျူးကျော်မှုများအပေါ် သက်ဆိုင်ရာဌာနမှ တာဝန်ယူတာဝန်ခံမှု အားနည်းခြင်းများကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှာ ဖွဲ့စည်းထားတဲ့ ရေးရာကော်မတီများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ချက် အစီရင်ခံစာများကို လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌမှတစ်ဆင့် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သို့ ပေးပို့သောအမှုတွဲများကို သက်ဆိုင်ရာ ဌာနတာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်မှုအားနည်းတာကိုလည်း တွေ့ရှိရပါတယ်။ ၂၀၁၂ခုနှစ်၊ မြေလွတ်၊ မြေလပ်နှင့် မြေရိုင်းများ စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ၂၂ (ဂ)အရ ပြန်လည်သိမ်းဆည်းမြေ များကို မြေလွတ်၊ မြေလပ်နှင့် မြေရိုင်းများစီမံခန့်ခွဲခြင်းဆိုင်ရာအထူးအဖွဲ့မှ ကွင်းဆင်းစိစစ်ဆောင်ရွက်နေမှုများ ရှိတာကိုတွေ့ရှိရသလို အချို့သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များမှလည်း မသိရှိတာကို တွေ့ရှိရပါတယ်။ လယ်ယာမြေကို အခြားနည်းအသုံးပြုခွင့် ခွင့်ပြုမိန့်

ကန့်သတ်

၅

မရရှိဘဲ အခြားနည်းအသုံးပြု ဆောင်ရွက်နေမှုများကြောင့် လယ်ယာမြေများ ဆုံးရှုံးမှုများ များပြားလာပြီး ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ကြိုတင်လုပ်ဆောင်၍ လယ်ယာမြေအား အခြားနည်း အသုံးပြုမှုအပေါ် ဒဏ်ကြေးဆောင် လိုက်ရင်ရပြီဆိုတဲ့ ပုံစံဟာလည်း မြေယာဆုံးရှုံးမှု အဓိက အချက်ဖြစ်တာကိုလည်း တွေ့ရှိရပါတယ်။

အကြံပြုချက်များ

ကော်မတီအနေဖြင့် လေ့လာတွေ့ရှိချက်များအပေါ် အကြံပြုချက်များအဖြစ် တင်ပြရမည် ဆိုပါက -

- (၁) ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြေယာကိစ္စတင်ပြတိုင်ကြားမှုများအပေါ် ရှမ်းပြည်နယ် လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများသိမ်းဆည်းခြင်းခံရမှုများ ပြန်လည်စိစစ်ရေး ကော်မတီအဆင့်ဆင့်မှ ဗဟိုကော်မတီ၏မူဝါဒ (၅၂)ချက်နှင့်အညီ စိစစ်ဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်နေမှုများ လျင်မြန်စွာ ပြီးစီးနိုင်ရေးအတွက် အဓိကကျသည့် ခရိုင်/ မြို့နယ်လယ်ယာမြေနှင့် အခြားမြေများသိမ်းဆည်းခံရမှုများ ပြန်လည်စိစစ်ရေး ကော်မတီ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် စိစစ်တွေ့ရှိချက်၊ သုံးသပ်အကြံပြုချက် များ ပြည့်စုံစွာ တင်ပြနိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် များနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်။
- (၂) လယ်ယာမြေလုပ်ပိုင်ခွင့် ပုံစံ(၇)များထုတ်ပေးရာ၌ မြေပြင်ပေါ်တွင် အမှန် တကယ် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်နေမှုများကိုသာ စိစစ်၍ထုတ်ပေးရန်။
- (၃) လယ်ယာမြေကို အခြားနည်းအသုံးပြုခွင့်မရှိဘဲ အခြားနည်းအသုံးပြု ဆောင်ရွက် နေမှုများ၊ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ကြိုတင်လုပ်ဆောင်၍ အခြားနည်း အသုံးပြုမှုအပေါ် ဒဏ်ကြေးငွေပေးဆောင်စေခြင်းအပြင် ဥပဒေကြောင်းအရ ထိရောက်သော ဒဏ်များချမှတ်နိုင်ရေးအတွက် သမ္မတရုံးညွှန်ကြားချက် များအား သက်ဆိုင်ရာ ဌာနများမှ ထိထိရောက်ရောက်ဆောင်ရွက်ရန်။
- (၄) စိုက်ပျိုးရေးကိုအခြေခံသည့်နိုင်ငံဖြစ်သည်နှင့်အညီ မြေယာပေါ်တွင်အခြေခံပြီး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု၊ ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးများ တွက်ချက်ရာတွင် မှန်ကန်သည့်

ကန့်သတ်

၆

စာရင်းအချက်အလက်များ ရရှိနိုင်ရေးအတွက် မြေပြင်တွင် အမှန်တကယ် အသုံးပြုနေမှုများကို သက်ဆိုင်ရာဌာနများမှ ကြပ်မတ်စိစစ်ရန်။

- (၅) SME လုပ်ငန်းရှင်များ၏ လိုအပ်နေသည့်ချေးငွေများကိုရယူရာတွင် မလိုလား အပ်သော ကြန့်ကြာမှုများမရှိစေရေး ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရန်။
- (၆) မြေလွတ်၊ မြေလပ်နှင့် မြေရိုင်းများ စီမံခန့်ခွဲခြင်းဆိုင်ရာ အထူးဖွဲ့များအနေဖြင့် သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်အလိုက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ချိတ်ဆက် ဆောင်ရွက်ရန်။
- (၇) အလုပ်သမားများ၏အခွင့်အရေး အပြည့်အဝ ရရှိနိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့် ဥပဒေများနှင့်အညီ လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရေး သက်ဆိုင်ရာ ဌာနမှကြီးကြပ်ရန်။
- (၈) ရှမ်းပြည်နယ်လူငယ်ရေးရာကော်မတီ၏ မူဝါဒလုပ်ငန်းစဉ်များ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လိုအပ်သည့်အကူအညီ အထောက်အပံ့များပေးရန်။

နိဂုံး

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီအနေဖြင့် လွှတ်တော်မှ ပေးအပ်ထားသည့် ကော်မတီ၏တာဝန်များ၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်တို့နှင့်အတူ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၏လမ်းညွှန်မှုဖြင့် လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း တင်ပြအပ်ရင်း နိဂုံးချုပ်အပ်ပါတယ်။ ဥက္ကဋ္ဌ၊ တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီ၊ တောင်ကြီးမြို့၊ ရက်စွဲ၊ ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၀ ရက်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၇)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး (ပဉ္စမနေ့)တွင် ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမား၊ အလုပ်သမားနှင့် လူငယ်ရေးရာကော်မတီမှတင်ပြသည့် အစီရင်ခံစာအား ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၈ (စ)အရ ပြည်နယ်လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း ကြေညာပါတယ်။